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Sammendrag 

NIL er fornøyd med kommunens positive og offensive holdning til fysisk aktivitet 
i alle former i denne planen.  

I vårt innspill har vi forslag om å konkretisere noe i enkelte formuleringer. Dette 
mener vi er viktig for å styre videre arbeid, samtidig så det blir lettere å måle 
resultater. 

Kapitlene som vi har innspill på kommer i kronologisk rekkefølge.  

Til slutt henviser vi til høringsinnspillene sendt kommunen i brev 01.09.2017 på 
kommunedelplanen 2018-2030 som fortsatt ikke er inkludert i 
kommunedelplanen.  

 

Gjennomgang og innspill på kapitlene i høringsutkastet 

 
1. Innledning i kommunedelplanen: 

Kommunen har et ansvar for å tilrettelegge for fysisk aktivitet. Denne 
tilretteleggingen kan oppnås på mange måter, og man bør etterstrebe løsninger 
som tilrettelegger for hverdagsaktivitet; at befolkningen kan gå eller sykle til 
daglige gjøremål har stor helsemessig gevinst og er samtidig godt for miljøet. 

Her ønsker NIL at kommunen er konkret på hva som ligger i å tilrettelegge for. 
Hva er kommunens viktigste bidrag for etterleve dette punktet?  

1.2 Formål med kommunedelplanen: 

I forrige kommunedelplan for 2018-2030 var det følgende tekst: 

I tillegg har kommunestyret i Nittedal kommet med et verbalforslag om en: 
«helhetlig plan for idrettsanlegg – det skal utarbeides en helhetlig plan for 
langsiktig utvikling av idrettsanlegg i kommunen. Arenaer som Sagerud, 
Varingskollen, sentralidrettsanlegget, eksisterende og nye idrettshaller, 
svømmehaller, utendørs idrettsanlegg etc. må inngå i dette arbeidet».  

Er dette arbeidet påbegynt, under arbeid eller utført? NIL kan ikke se at vi har 
blitt involvert eller sett resultatet av denne planen. Foreslår at teksten kommer 
inn igjen i denne planen og iverksettes. 
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1.3 Planprosess 
 
Det sies at planarbeidets organisering har hatt ekstern ressursgruppe, herunder 
lag og foreninger (idrett og friluftsliv). Gjelder dette alle lag og foreninger i 
Nittedal eller noen få? Fint om det presiseres hvem som har vært med fra lag og 
foreninger. 
 
1.5.3 Idrett  
 
Dagens modell, den såkalte «nittedalsmodellen», legger i stor grad til rette for at idretten 
leder utviklingen innenfor sine definerte geografiske områder. Dette skaper utvikling og 
fremgang. 
 
Denne formuleringen fremstår utydelig. Hva er kommunen ansvarlig for og hvilke prosesser 
innenfor idrett i bygda skal ledes av kommunen? De grunnleggende forutsetninger for 
planlegging av idrettsanlegg må ledes av kommunen. Et godt eksempel er 
sentralidrettsanlegget. Kommunen styrer hvor langt perspektiv idretten kan ha på sitt definerte 
område. Når ikke denne forutsetningen er på plass gir det liten mening for idrettslaget å drive 
utvikling av idrettsanlegg.  
  
1.6.4 Befolkningsframskriving 
 
Prognosen for befolkningsvekst basert på boligprogrammet angir at befolkningen i Nittedal 
vil øke med ca. 3 500 mennesker fram mot 2035. Prognosene viser også at befolkningsveksten 
faller utover i perioden. 
Med en prognose på 14% vekst de neste 10 årene er det rimelig å anta at behovet for 
idrettsanlegg vil øke tilsvarende. Det vil si at areal må settes av til idrett i midtbygda slik at vi 
kan utvikle idrettsanlegg og dekke kommende behov. Vi kan ikke utsette arbeidet med å sette 
av areal til idrett i påvente på beslutninger om R4 og sentrumsutvikling. Arbeidet må starte nå 
siden om sentralidrettsanlegget skal flyttes er det en tidkrevende prosess å regulere, planlegge 
og gjennomføre. 
 
1.7.2 Kommunale økonomiske virkemidler 
 
Kommunal investeringsstøtte må være forutsigbart slik at den stimulerer til bygging når all 
annen finansiering er på plass. 
 
5 Idrett 
 
I en presskommune som Nittedal blir kampen om arealene stadig sterkere; det er i så måte 
også viktig at det også arbeides godt med å ivareta, rehabilitere og utnytte de allerede 
etablerte arealene idretten pr. i dag rår over. 
 
NIL er usikre på i hvilket tidsperspektiv vi skal tenke anleggeutvikling i og med at kommunen 
signaliserer at kommunen kanskje trenger dagens areal som sentralidrettsanlegget ligger på.  
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I kommunedelplanen må det bekreftes at kommunen aldri vil frata NIL 
sentralidrettsanlegget, eller deler av det, før det står et tilsvarende anlegg klart 
til å tas i bruk. NIL ønsker ikke å ha denne usikkerheten hengende over seg. 
 
5.1 Prioriteringer for idrett 
 
Når det gjelder utbedring av eksisterende eller etablering av nytt 
sentralidrettsanlegg må arbeidet starte nå. Må flyttes til kort sikt. 
 
I tillegg har vi følgende innspill og overordnede prioriteringer på kort sikt 0-4 år: 

• Bygging av haller.  
• Flomsikring av tennishallen. 2 foreløpige alternativer; bygge nytt 

på oppfylt areal ved siden av eksisterende bygg eller sikring 
gjennom å gjøre den nederste meteren av veggene og gulvet i 
fellesområdene vannbestandige. 

• Flerbrukshall i forbindelse med rehabiliteringen av Rotnes skole 
der idretten sikrer at behovet for idrettsanlegg blir ivaretatt. 

• I Nittedal trenger vi å etablere en helt ny stor publikumshall med 
minimum 2 flater og opptil 2000 sitteplasser. Hallen skal erstatte 
dagens Bjertneshall. Hallen bør ha fasiliteter utover ballbaner. 
Det bør etableres løpebane, samt andre fasiliteter for 
friidrett(lengdegrop, kast, høyde, styrkerom etc). Plassering må 
vurderes etter kriterier gitt i denne planen, men hallen for 
eksempel ligge der bjertneshallen ligger i dag. 

• Innendørs fotballhall i full størrelse, 11-er. 
• Neste idrettshall må komme til midtbygda. Hvis det er i midtbygda 

folk flest skal bo, så er det vel også her man bør bygge størst og 
først? 

• Sørli bør man planlegge en treningshall, noe som er merkelig at 
ikke ble gjort ved forrige utbygging.  

• Fullføre utbyggingen av anlegget på Sagerud. 
• Etablering av nye kunstgressbaner. Dette gjelder Sørli, Sagerud og i 

forbindelse med bygging av ny Rotnes barneskole. Dette vil demme opp 
for presset nede på sentralidrettsanlegget 

• Rehabilitering av kunstgress er viktig, både for miljøet og 
skadeforbygging, og må kontinuerlig gjøre på våre baner. Bare i 
perioden for denne planen har alle våre kunstgressbaner skiftet 
kunstgress 1,2 ganger i snitt. 

• Rehabilitering av klubbhuset. I første omgang anlegge treningssenter i 
kjelleretasje. 

• Rehabilitere belysning til LED på alle anlegg. 
• Utvide tilbud om skøyteskiaktivitet. 

 
På lang sikt, lengre enn 4 år nevnes følgende: 

• I Rotnes er det behov for ishall for å ha en stabil isflate. Det er svært 
viktig at vi klarer å etablere dette slik at vi også har tilbud til andre 
grupper enn de som går og står på ski om vinteren. 

• Bygging av svømmeanlegg på Rotnes.  
 
Noen av punktene over vil naturligvis kunne flyttes opp til 0-4 år eller ned til lang 
sikt, lengre enn 4år, men mye kan gjennomføres om fylkeskommune og 
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kommune beslutter bygging av sine haller i forbindelse med Bjertnes vgs og 
Rotnes skole. Mange av de andre tiltakene avhenger av langsiktig 
arealavsetting til sentralidrettsanlegget, enten på dagens lokasjon eller ny 
lokasjon.  
 
Arbeidet med den helhetlige anleggsutviklingsplanen må startes umiddelbart i 
kommunal regi. Om arbeidet er startet bør det stå litt om når den skal 
ferdigstilles. 
 
7 Konklusjon 
 
Se innspill på punkt 5.1. Arbeidet med å finne langsiktig arealløsning for 
sentralidrettsanlegget mener NIL må starte umiddelbart for at NIL skal være i stand til å 
planlegge og utvikle idrettsanlegg, både på kort og lang sikt. 
 
 
 
Vi takker for muligheten til å besvare høringsutkastet og ser frem til tilbakemeldinger på våre 
fremlagte spørsmål og forslag. 

 
Mvh 

Nittedal IL 


